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NIEUWSBRIEF mei 2023 
 
Beste medetuinder(-ster), 
 
Bij deze een nieuwsbrief, vol met oproepen en verzoeken: 
 

1 Verzoek van het bestuur om niet ongevraagd kruiwagens mee naar huis te 
nemen. U kunt er een lenen, maar vraag dat dan eerst aan leden van de 
tuincommissie of de tuinwinkel. Het lenen van een kruiwagen voor privégebruik 
kan niet op de zaterdag, omdat ze dan ter beschikking moeten staan aan de 
zaterdagwerkploeg. 

2 Er wordt nog een lid gezocht voor de kascontrolecommissie 2023, die het 
jaarverslag van de penningmeester moet controleren. Daarnaast is er ook nog 
een reserve-controleur nodig. Als u de vereniging een dienst wil bewijzen, meldt 
u zich dan aan voor deze taak, die niet veel tijd kost. 

3 Verder is ook de tuincommissie onderbezet. We zoeken met spoed mensen die 
zich met toezicht op de tuinen willen bezighouden. De taken komen nu terecht op 
de schouders van te weinig vrijwilligers.  Ook de kantine zoekt nog medewerkers.  
N.B.: U hoeft zich niet meteen te binden aan een verplichte wekelijkse inspanning. 
U kunt ingeroosterd worden op tijden dat het u schikt.  

4 Er wordt regelmatig afvalmateriaal gestort in de aanhangers bij de kantine. Die 
zijn daar niet voor bedoeld. U mag er niet van uitgaan, dat iemand anders dat 
voor u wegbrengt. Afval dient u zelf van uw tuin te verwijderen. Als u veel afval 
heeft, kunt u de aanhanger huren. 

5 Een van de vrijwilligers houdt met een kantensnijder de paden zoveel mogelijk 
vrij van ingroeiend gras. Als dat gebeurt is het aan de leden om dit overgroeiend 
gras te verwijderen. Op die manier houden we de paden netjes.  

6 Berichten uit de bestuursvergadering van 6-5-2023:  
- Naast de bovenvermelde zaken heeft het bestuur, bijgestaan door de terzake 

deskundige mevr. Schmitz, gesproken met een kandidaat- penningmeester dhr. 
Chuan Ha. Het bestuur is blij met deze kandidaat en hij gaat de huidige 
penningmeester, Nathalie Peters, met ingang van januari 2024 opvolgen. Tot die 
tijd zal hij worden ingewerkt. Hij zal al meteen deel uitmaken van het bestuur en 
zo is het bestuur ook weer op volle sterkte.   

- Er zijn offertes aangevraagd voor een airco voor de verwarming van de kantine. 
Het bestuur neemt daarover binnenkort een besluit. 

- Het beleidsplan is aan de orde geweest. Een belangrijk onderdeel is de financiële 
paragraaf. Het streven is om de komende jaren de besteedbare liquiditeit te 
verbeteren. Voor dit jaar €40.000,- en de jaren daarna een geleidelijke verdere 
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verhoging van de financiële reserve. Wellicht zal op enig moment daarvoor de 
tuinhuur moeten worden verhoogd. Ook zal er, op aandringen van de leden 
tijdens de ALV, meer worden gelet op de uitgaven. 

- De tuincommissie is begonnen met de controle op het onderhoud van de tuintjes. 
Verschillende leden hebben te horen gekregen, dat er sprake is van achterstallig 
onderhoud. Het bestuur gaat ervan uit, dat deze leden aan hun verplichtingen 
zullen voldoen. 

 
 

 
 
Sinds enige tijd staat deze fiets tegen het mesthok buiten de poort geparkeerd. 
Weet iemand, van wie deze is? 

 

 


